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Styrets årsberetning  

2023 
 

Nittedal Idrettslag  

  

1. Nittedal Idrettslags organisasjon  

1.1 Styrets sammensetning  
  

Hovedstyret i Nittedal idrettslag har i 2023 

bestått av følgende medlemmer:   
  

• Erik Cronblad Wollan (Leder)  

• Hilde Drange (Org.ansv./Nestleder)  

• Lasse Paulsen (Anleggsansvarlig)  

• Trond Vegard Lamøy (Økonomiansvarlig)  

• Finn Ove Søfting (Markedsansvarlig) 

• Ubesatt (Sportslig ansvarlig)  
 

I tillegg har styret hatt følgende 

varamedlemmer:   
 

• Linn Anne Bjelland Brunborg  

• Joacim Hafsås  
 

Gruppene er ledet av: 

• Gry Stensrud (Leder Skigruppa)  

• Knut Aasrud (Leder Tennisgruppa)  

• Marte Bulie (Leder Allidretten)  

• Terje Øvrehagen (fung. Leder Friidrettsgr.)  

• Øystein Nygård (Leder Fotballgruppa)   

• Lars Friestad (Leder Innebandygr.)  

• Egil Karlsen (Leder Hjertetrimmen)  

• Joar Hugaas (Leder skøyte og hockeygr.) 

• Hilde Drange (fung. Leder FYR E-Sport) 
  
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Kontrollkomite:   

• Ranveig H. Gravås 

• Kristin Gaustad 

• Arthur Undseth 

 
  
Valgkomité:   

• Åge Vebostad 

• Arne Johan Valen 

Senstad 

• Ove Hatlevik 

  

Lov og utmerkelseskomiteen:   

 

• Ole-Jørgen Tallaksrud 

(leder) 

• Jon Grimsbo 

• Hanne Staff 

• Erik Cronblad Wollan 

• Trine Olsen 
 

 

Kunstkomitéen:     

• Therese Haget (leder) 

• Turid Byfuglien 

(avtroppende leder) 

• Anne Kari Scharp  

• Thorleif Henriksen 

• Karen Johansen  

• Lene Simensen 

• Mona Wilhelmsen Thy 

• Finn Ove Søfting 
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1.2 Organisering hovedstyret i NIL   

NIL-styret består av innvalgte ansvarlige og lederne i idrettslagets grupper. I tillegg til leder 

består styret av økonomiansvarlig, markedsansvarlig, sportslig ansvarlig, anleggsansvarlig 

og organisasjonsansvarlig. Sistnevnte er også nestleder i idrettslaget. 

Det har i perioden siden forrige årsmøte vært avholdt 11 styremøter. Styret møtes hver 

måned med unntak av juli. Daglig leder deltar på styremøtene. 

 

2. Administrasjon av Nittedal idrettslag  

2.1 Medlemsregister og -utvikling  

 

NIL hadde ved utgangen av 2023 omtrent 1900 betalende medlemmer. Dette er en liten 

nedgang sammenlignet med 2022. Nedgangen skyldes i hovedsak en opprydding i 

medlemsregisteret. NIl benytter Spoortz som medlemsregister. 

 

2.2 Administrasjonen  

Magnus Arnesen er Daglig leder i NIL i 100% stilling. Meike Hesselink er 100% ansatt som 

Sportslig utviklingsansvarlig. Frode Meiltoft var ansatt som Administrasjonsansvarlig i 60 % 

stilling ut oktober. Han er nå ansatt i en 20% stilling som klubbhusansvarlig. 

 

2.3 Vedlikehold Klubbhuset  

 
Slitasje er en utfordring på Klubbhuset og behovet for oppgradering er til stede. NIL-Villige, 
en gruppe arbeidsvillige pensjonister bidrar i stor grad til å holde klubbhuset vedlike.  
I 2023 har NILvillige eksistert i 10 år. I 2023 var vi 17 i dugnadsgjengen. Vi har hatt 14 
dugnadsdager og til sammen ca 305 dugnadstimer. 
På alle dugnader har vi vasket kjøkken, toaletter, trapper, vaskerom og vinduer. Vi har malt 
taket i trappeoppgangen. Vi har reparert bord og stoler og skrotet 13 stoler. (Nye bord og 
stoler har blitt kjøpt inn i 2024) Vi hentet ny komfyr til kjøkkenet og kjørt bort den gamle. Vi 
har pusset pokalene i premieskapene og vi har ryddet og holdt kjelleren i orden. Utvendig 
har vi raket løv, slått gress og klippet på dvergbuskfuruene. Hele området er ryddet for kratt 
og småbusker og vi har sørget for at grøftene og vannrørene har vært «oppe» og 
funksjonelle. 3 hengelass med hageavfall er kjørt vekk 
Vi har kjøpt 1 gressklipper, 1 kantklipper, grensaks og river. 
 

 

2.4 Utleie Klubbhuset  

 

Inntektene fra utleie av klubbhuset er viktig for idrettslaget. Klubbhuset har vært leid ut i stor 

grad gjennom året og bidrar godt økonomisk. Bookingsystemet fungerer og bidrar til økt 

effektivitet. Askepott Catering er fortsatt en av idrettslagets viktigste leietakere. Det jobbes 

også med planer for hvordan vi kan utvikle og benytte kjellerlokalene på en bedre måte. 

Arbeidet fortsetter i 2024. 
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2.5 Regnskapsføring i NIL  

NIL har et godt samarbeid med Uri Regnskap AS som nå har vært vår regnskapsfører i 4 år. 

Godt samarbeid i tillegg til at gruppene selv har bedre kompetanse og innsikt i 

regnskapssystemet Tripletex bidrar til at vi har god kontroll på økonomien. Etter at Frode 

Meiltoft ga seg som Administrasjonsansvarlig i oktober, har vi overført mesteparten av det 

daglige økonomiarbeidet til regnskapsbyrået. 

 

2.6 Treningsavgifter 

NIL har felles treningsavgift for 6-7 åringer på kr. 1.400,- per år. Treningsavgift for 4-5 åringer 

er kr. 700,-. Treningsavgiften har ikke blitt justert de siste årene. Felles treningsavgift 

innebærer at barna kan delta i så mange idretter de ønsker. Når barna starter i 3.klasse 

(våren 2. klasse for eks. Fotball og Friidrett) og det året de fyller 8 år, vil felles treningsavgift 

bortfalle og de betaler treningsavgift til den eller de gruppene de er aktive i. Treningsavgifter 

sendes ut i begynnelsen av sesongen for den aktuelle idretten.  

 

3. Aktivitetstilbudene i NIL  
Det ble gjennomført vellykket Sommercamper i juni med omtrent 300 deltakere som fikk 

oppleve mange forskjellige aktiviteter.  

For idrettslaget er dette en viktig aktivitet og som også bidrar økonomisk med et fint 

overskudd. Som vanlig var det behov for et stort antall instruktører og det er flott at et slikt 

arrangement kan være fin læring og en liten sommerjobb for mange ungdommer. Friidrett, 

Tennis, Ski og Fotball hadde i tillegg sine egne arrangementer.  

 

4. Politiattester  

Kravet om fremvisning av politiattester for voksne som har ansvarsforhold til barn er viktig for 

å sikre barn og unge som velger å være med i NIL en trygg ramme rundt sin fritid. Alle med 

verv tilknyttet barn skal ha politiattest og dette følges jevnlig opp fra administrasjonen og ved 

hovedlagets styremøter. 

 

5. Anlegg  
5.1 
Fridrettsanlegget  
I 2011 fikk vi støtte til nytt friidrettsanlegg fra Nittedal kommune. Prosjektstart var våren 2012 
og byggingen av anlegget var ferdig i mai 2013. Anlegget har 8 løpebaner opp til 100 m og 
110 m hekk og 6 løpebaner rundt banen. Med god støtte fra Sparebankstiftelsen Jevnaker, 
Lunner, Gran har vi også fått en mengde nytt utstyr med lengdegrop, kastbur, stavmatte, 
høydematte, hekker, hindre osv. 

Sommeren 2013 fikk vi på plass et drifts- og arrangementshus. I 2014 kompletterte vi 
anlegget med en aktivitetsløype på utsiden (balanse- og styrkeløype) med god støtte fra 
Gjensidigestiftelsen. Til stor overraskelse for NIL og friidrettsgruppa ble deler av 
aktivitetsløypa fjernet under byggingen av ungdomsskolen. Det ble satt opp mer moderne 
utstyr på ungdomsskolen, mens det noen år gamle, høyst velfungerende utstyret, ble kastet 
av byggeprosjektet. 
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I 2015 fullførte vi arbeid på anlegget med blant annet stavhus for å beskytte 
stavmatta. I 2018 ble arrangementshuset endelig godkjent. Ved utbygging fikk vi en dobling 
av lagerstørrelsen som har gitt sårt tiltrengt lagerplass. Vi har nå alt utstyr samlet på én 
plass. I 2018 gjorde vi en del endringer innvendig i arrangementshusets 1. etasje, for å legge 
bedre til rette for gjennomføring av stevner, god orden på utstyr og ikke minst tilrettelagt for 
styrketrening.  

  
Fotballanlegget 
Fotballgruppas baner, bygninger og annen infrastruktur på Sentralidrettsanlegget driftes 
(inkl. vinterdrift) og vedlikeholdes av Kenneth Rein-Heggebakken. 
 
Det har de fire siste årene vært betydelig byggeaktivitet ifm fotballgruppas anlegg på 
Sentralidrettsanlegget. Ny 5’er bane, Ny 9’er bane, ny kiosk og nytt “klubbhus”/garderobe var 
på plass og i 2022 ble det gjort en totalrehabilitering av 11’er og 7’er banene, inkludert 
lysanlegg.  
Det er behov for en garasje på anlegget for å kunne ta vare på utstyret vårt og utføre 
løpende vedlikehold. Det har vist seg utfordrende å finne en passende lokasjon for en slik 
garasje på anlegget pga føringer fra kommunen. Arbeide med å finne en lokasjon 
videreføres i 2024.   
  
Skianlegget:  
På anleggssida så ble de store prosjektene våre ferdigstilt i 2022. Vi har det siste året lagt 
ned arbeid i fin-pussing av områdene rundt rulleskiløypa som nå har fått ferdigattest. Arbeid 
med anlegg er likevel en pågående prosess. I fjor fortsatte vi arbeidet med å utbedre deler 
av lysløypa og skifte ut til flere LED-lys mens utbedringer på Ragnhilds Plass er påbegynt 
sammen med skiforeningen.  
Vi har gjort flere investeringer i utstyr dette året. Det er montert nytt høytaleranlegg på 
Sørli/hesteskoen da det gamle ga liten lyd og som et resultat av etablering av rulleskiløypa 
så vi behov for å gå til innkjøp av en løvblåser i tillegg til kosten. For å kunne pakke snøen 
tidlig i anlegget, kjøpte vi også en rulle til scooter.  
Vi ser nå på muligheten for å bygge en kaldgarasje og vi har søkt om midler til å 
videreutvikle skileik området. Drift og vedlikehold spesielt av rulleskianlegget gjør at vi 
ønsker å verve flere frivillige ressurser til sommerarbeidet. 
 
  
Tennisanlegget:  
Anlegget var ferdig renovert våren 2023, men allerede i August traff ekstremværet Hans oss. 
Avbrutt Sommercamp, den høyeste vannstanden vi har sett på noen år og overvann med 
mye slam i gjorde situasjonen krevende. Utebanene stod godt imot vannet, og kunne åpnes 
etter bare noen få dagers iherdig dugnadsinnsats. Innendørs ble det dessverre betydelige 
skader. Hele hallen hadde vann 30-40cm over gulvnivået. I selve hallen var det først og 
fremst slam som ble liggende igjen på gulvet som var utfordringen, det viste seg umulig å få 
fjernet alt, selv etter flere ukers innsats med vask.. I resten av arealene var det selvsagt vått i 
vegger, gulvbelegget, veggplater og kjøkkeninnredning var ødelagt. Betydelig jobb med 
opptørking, vasking og til slutt utskifting av nederste del av veggene. Det ble også skade på 
det elektriske anlegget.  

Forsikringen dekker skadene, men det ble varslet fra forsikringsselskapet at det må foretas 
ytterligere skadeforebyggende tiltak. I første omgang er dette deling av veggplater slik at det 
er lett å tørke og bytte den nederste delen av veggen. På lenger sikt må vi se på ytterligere 
tiltak, slik at hallen fortsatt kan forsikres. Ved utgangen av året er hallen nesten helt tilbake i 
god stand. Det eneste som gjenstår er å legge nytt gulv, det skal gjøres når det blir varmt 
nok i gulvet. 
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Innebandy  
Rotneshallen. Det ble i 2023 installert lydanlegg til Rotneshallen. Anlegget ble bekostet av 
klubben. Kommunen oppgraderte lysanlegget i Rotneshallen. Oppgraderingen ble bekostet 
av kommunen. Etter lengre dialog med kommunen har vi endelig fått lov til å få ulven i 
midtsirkelen i Rotneshallen. Neste større løft som trengs i Rotneshallen er fornyelse av 
gulvet, da det nå har lav friksjon og har begynt å vise tydelige slitasjetegn. Styret er i dialog 
med kommunen om dette.  
Utebanen har blitt et sted for ungdommen og “henge” om sommeren. Den brukes også flittig 
av barneskolen. I løpet av 2023 måtte utebanen flyttes fra Rotnes skole pga anleggsarbeid. 
Kommunen var behjelpelig med midlertidig plassering utenfor Rotneshallen i skolens 
sommerferie. Kommunen etablerte ny flate for utebanen ved Rotnes skole og banen er nå 
igjen plassert ved Rotnes skole. Styret arbeider med kommunen for å få etablert en utebane 
til, enten ved Sørli skole eller ved Rotneshallen. 
 

Hockeybanen 
I Nittedal Ishockey og Skøytesport har vi lagt ned betydelig innsats gjennom året. Banen er 

veldig mye brukt, spesielt av skoler på dagtid, men er også mye brukt av barnefamilier, 

ungdommer og voksne som vil spille hockey på kveldstid. Da det har vært veldig utfordrende 

med været og vi er veldig få som jobber med banen, har vi brukt all vår tid på å vanne og 

måke banen og det har ikke skjedd så mye utenom det. I forhold til fremtiden vil det bli 

vanskelig å opprettholde noe tilbud om is hvis vi ikke klarer å få mer hjelp og vi skal fortsette 

med natur-is.  

 

5.2 Langtidsplan 

 

I 2023 har hovedlaget, i samarbeid med gruppene, jobbet med en overordnet plan for hvor 

NIL ønsker seg videre lokalisering av idrettsanlegg i og rundt Rotnes. Det er mange saker 

som både skal utredes og besluttes fra stat og kommune som påvirker NIL sitt syn på saken, 

og dermed er det vanskelig å komme frem til en klar konklusjon. Arbeidet fortsetter i 2024. 

Idrettsanleggene i NIL ligger flott lokalisert for alle våre grupper. Skigruppa har ikke vært en 

del av diskusjonen siden de har en naturlig lokalisering i forhold til marka. Den større 

diskusjonen er rundt Sentralidrettsanlegget og tennisanlegget. Disse arealene er satt av til 

idrett i kommunens arealplaner, og NIL har konkludert med at det ikke er noen ønsker om ny 

lokalisering i et kortere tidsperspektiv (10 til 15 år fremover). Manglende løsninger på 

flomproblematikk for tennis kan endre denne forutsetningen 

NIL jobber videre for å kartlegge behov, prinsipper, rollefordeling, begrensninger og 

muligheter i samarbeid med kommunen hvor idrettsanleggene skal være på Rotnes i et 

lengre perspektiv utover 10-15 år. 

 

6. Marked  

6.1 Medlemstall  

Vi har i 2023 fortsatt jobbet med å få medlemmene til å betale medlemsavgiften, gjennom at 

vi blant annet har gode medlemsfordeler som gjør at medlemmene enkelt tjener inn igjen de 

400 kronene de betaler. Det kommer kontinuerlig flere medlemmer i NIL, og ved årsslutt 

31.12.23 fikk vi denne oversikten tilsendt fra Spoortz: 
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6.2 Web og Facebook  

Det har vært jobbet godt gjennom året med å få lagt ut artikler og nyheter for å orientere oss 

alle om hva som skjer i gruppene, med utøverne og lagene og om hva som har vært på gang 

med NIL. Både nittedalil.no og Facebook brukes aktivt for å informere medlemmer.  

Vi oppfordrer alle gruppene i NIL til å både oppdatere under sin gruppe på hjemmesiden, og 

fortsette med Facebook. Gjerne med en takk til våre hovedsponsorer i NIL som setter pris på 

å bli nevnt i sosiale medier knyttet til innlegg om aktiviteten i Nittedal.  

 

6.3 Hovedsponsorer i NIL  

Vi fortsetter det kontinuerlige arbeidet med å følge opp alle avtaler og samarbeids-partnere. 

Hovedsponsorene Sparebank1 og NOKAB har vi signert nye treårsavtaler med, som nå 

strekker seg ut 2026. USBL, Bunnpris og Sport 1 er også med videre, med sine avtaler som i 

første omgang strekker seg ut 2024.  

Skiltkampanjen var i hovedsak signert for tre år, 2021 – 2023. Vi har forlenget med tre nye 

år, 2024 - 2026 med alle som ønsker å være med videre og få reklame av sin bedrift på våre 

anlegg.  

Tusen takk til dere alle for suverene bidrag til idrettslaget. Dette gjør at vi kan skape masse 

god aktivitet ut i de ulike gruppene. Vi oppfordrer alle våre medlemmer å kjøpe tjenester hos 

disse når det er hensiktsmessig 

 

6.4 Klubbtøy i NIL  

NIL har en utstyrsavtale med Craft/Sport 1 som gruppene har anledning til å slutte seg til. 

Per i dag har Fotball, Allidrett og Tennis sluttet seg til avtalen. 

Innebandy, Friidrett og Skigruppa har egne avtaler med andre leverandører.  

NIL har en avtale med Sport 1 om klubbrabatt på 15% som gjelder for alle medlemmer av 

NIL. I tillegg har Skigruppa avtale med Glømmi Sport og dette gir en klubbrabatt på 20%. 
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7. Organisasjonsarbeid 

7.1 Forslag til organisasjonsendring 

 

Hovedstyret foreslår organisasjonsmessig å flytte NIL-Klubben fra å ligge under Allidrett til å 

ligge direkte under Hovedlaget. Se egen sak til behandling. 

 

7.2 NIL sitt engasjement i Nittedal idrettsråd, NIR  

NIL har to styremedlemmer og ett varamedlem i NIR og vi opplever dette samarbeidet som 

godt og konstruktivt. Gjennom 2023 har det vært knyttet stor spenning til det politiske miljøet 

i bygda rundt innstilling til investeringsstøtte spesielt. Det er gledelig å konstatere at politikere 

holder det de lover og at NIL ved starten av året 2024 har mottatt over 3 millioner i 

investeringsstøtte til fotballanlegget.   

Driftsstøtten er som forventet og utbetales som normalt etter gjeldende satser. 

Vi har også god dialog med NIR når det gjelder fordeling av halltider i bygda. Det er meget 

utfordrende og ikke mulig å finne nok tid til alle gruppene i NIL. Vi opplever uansett at NIR 

gjør en rettferdig og god jobb omkring dette. Nittedal har et stort behov for økt hallkapasitet 

og vi ser frem til at bygging av ny Rotnes Skole etterhvert vil bidra til å bedre dette tilbudet. 

 

8. Stipender og utdelinger  

Offentliggjøres på årsmøtet. 

 

9. Kunstutstillingen  

Kunstutstillingen/Vårutstillingen har vært arrangert av Nittedal Idrettslag i over 30 år, og var i 

sin tid ett tiltak for å dekke inn budsjettsprekk i forbindelse med byggingen av Klubbhuset på 

Bjertnes. Vårutstillingen har gjennom disse årene vokst seg til å bli en av landets mest 

renommerte og varierte salgsutstillinger, godt representert av over 40 forskjellige 

annerkjente norske kunstnere og gallerister hvert år. En sjelden arena hvor kunsten og 

idretten møtes. 

I 2023 omsatte vi kunst for 680 269 kr, 165 kunstverk med en snittpris på 4122 kr. Over 

130 000 kr i fortjeneste ble overført til Idrettslaget. I 2023 ble 66% av omsetningen gjort de 3 

første dagene av utstillingen, som hadde åpent fra 29.04.23 – 07.05.23. Årets mestselgende 

kunstner var Liz Ravn. 
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10. Økonomi  

Årsresultat og disponeringer  

Nittedal Idrettslag hadde i 2023 en omsetning på kr 18 403 281,- og et årsresultat på kr 248 
727,-. Sammenlignet med 2022 er omsetningen økt med kr 2 540 813,- og er nå på et 
historisk høyt nivå. Økningen er hovedsakelig drevet av økte tilskudd, dugnadsinntekter og 
høyere inntekter fra sponsorer og aktiviteter i regi av idrettslaget.  
Det høye aktivitetsnivået bidrar også til økte kostnader, hvor vi har en økning på 2 284 247,- 
i forhold til i fjor. Kostnadsøkningen er primært drevet av økt varekost og prisøkninger, 
høyere avskrivninger og kostnader tilknyttet påmeldinger og egne arrangement. Videre har vi 
også hatt høyere kostnader tilknyttet reparasjon og vedlikehold. 
 
Økonomien i Nittedal IL har hatt en svært positiv utvikling i løpet av 2023. Egenkapitalen i 
idrettslaget er nå på 14 178 118,-, hvor om lag 10MNOK er tilgjengelig kontantbeholdning. 
Dette gir idrettslaget et svært godt fundament for å drifte og videreutvikle klubben i årene 
som kommer. 
 
Årsregnskapet for 2023 avlegges under forutsetning om fortsatt drift 
 
  

11. Arbeidsmiljø/sykefravær/ytre miljø  
 

Nittedal Idrettslag forurenser ikke det ytre miljø. Arbeidsmiljøet blant ansatte og engasjerte i 

Idrettslaget anses å være godt.  

 

12. Revisor i NIL  
 

Som valgt revisor er Flyt Revisjon AS. 
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  Nittedal, mars 2024 

 

         Styret for Nittedal Idrettslag  

  

 

 

Erik C. Wollan (sign) 

Styreleder 

Trond Vegard Lamøy 

(sign) 

Økonomiansvarlig 

 

 

  

  

  Lasse Paulsen  (sign)        

  Anleggsansvarlig 

Magnus Arnesen (Sign) 

Daglig Leder 

 

 

          Finn Ove Søfting (sign)  

Markedsansvarlig  

   

 

 


